
کاپ قهرمانی جام 
جهانی ۲۰۲۳ در 
تهران و اصفهان

کاپ قهرمانــی جــام جهانــی ۲۰۲۳ 
بسکتبال به ایران می آید و در ۲ شهر 
تهران و اصفهان و در اماکن تاریخی و 
مذهبی به نمایش گذاشته می شود. 
ایران یکی از کشورهای حاضر در جام 
جهانی ۲۰۲۳ بســکتبال است که در 
ســه کشــور اندونزی، ژاپن و فیلیپین 
برگــزار می شــود. در همیــن راســتا 
فدراســیون جهانــی بســکتبال، کاپ 
قهرمانی این رویداد را به کشــورهای 
راه یافتــه به جام جهانی می فرســتد. 
بر همین اساس، کاپ قهرمانی جام 
جهانــی ۲۰۲۳ بســکتبال جمعــه ۲۲ 
اردیبهشت ماه در تهران و دو روز بعد 
در اصفهان به نمایش درخواهد آمد.

 
 آغاز جام جهانی 

تیراندازی از امروز

 8 ورزشکار ایران
در خط آتش

مسابقات جام جهانی تیراندازی در 
تفنــگ و تپانچه از امروز به میزبانی 
باکــو در آذربایجان آغاز می شــود که 
ملی پوشان کشورمان در ماده های 
مختلف در خط آتش قرار می گیرند. 
1۳5 ورزشــکار از ۲۸ کشــور جهــان 
در این مســابقات شــرکت می کنند 
کــه در روز نخســت، مســابقات 
مقدماتــی و فینــال تپانچــه بادی 1۰ 
متــر مــردان و زنــان برگــزار خواهــد 
شــد. در بخش مردان ۷1 ورزشــکار 
و در بخش زنان ۶۴ ورزشکار حضور 
دارنــد. محمدرســول عفتــی، جــواد 
فروغــی، امیــر جوهری خــو، وحیــد 
گلخندان، سجاد پورحسینی، هانیه 
رســتمیان، گلنــوش ســبقت الهی و 
زینــب طوماری ملی پوشــان تپانچه 
کشورمان هستند که به جام جهانی 

تیراندازی اعزام شده اند.

گزینه جدید تیم 
ملی شطرنج ایران

ولادیمیــر کرامنیــک روس به عنــوان 
گزینه سرمربیگری تیم ملی شطرنج 
ایران در نظر گرفته شده است. مدتی 
اســت که فدراســیون شــطرنج ایران 
اعلام کرده که قرار است با یک مربی 
روس بــرای هدایت تیم ملی قرارداد 
ببنــدد. هر چند که هنوز این قرارداد 
نهایی نشــده امــا مدیر فنی تیم ملی 
می گوید اگر مشــکل خاصی نباشــد 
ایــن مربــی می توانــد اواخر خــرداد یا 
تیر به ایران بیاید. ولادیمیر کرامنیک 
اســتاد بزرگ شــطرنج اهل روســیه و 
قهرمان سابق شطرنج جهان از سال 
۲۰۰۰ تــا ســال ۲۰۰۷ بــوده و بالاتریــن 
ریتینگ او )۲۸1۷/5( در مارس ۲۰1۳ 
بوده که او را به ششــمین شطرنج باز 

برتر تاریخ تبدیل کرده است.

 
لیگ برتر هندبال بانوان 

بدون دیدار رده بندی

مقام سوم مشترک 
برای فولاد و لارستان

تیم هــای فــولاد ســپاهان اصفهــان و 
شهید چمران لارستان بدون برگزاری 
مســابقه پلــی آف بــه طــور مشــترک 
عنوان سومی لیگ برتر هندبال بانوان 
را کسب کردند. با درخواست و توافق 
این دو تیم که با کسب رتبه های سوم 
و چهــارم جــدول، به دیــدار رده بندی 
لیــگ برتــر بانوان راه یافتــه بودند و با 
تصمیم کمیته مسابقات فدراسیون 
هندبال، این دو تیم به طور مشــترک 
عنــوان ســومی فصــل 1۴۰1-1۴۰۲ 
هجدهمیــن دوره لیــگ برتر هندبال 
بانــوان باشــگاه های کشــور را کســب 
کردنــد و دیــدار رده بنــدی لیــگ برتــر 
بانــوان برگزار نخواهد شــد. مســابقه 
فینــال هجدهمیــن دوره لیــگ برتــر 
هندبــال بانــوان نیز به صــورت رفت و 
برگشت بین دو تیم سنگ آهن بافق 
و شــهید شــاملی کازرون پنجشــنبه و 
شــنبه، ۲1 و ۲۳ اردیبهشــت مــاه، در 
تــالار هندبــال فدراســیون هندبــال 

برگزار می شود.
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علیرضا پورسلمان:

نمی شود اتفاق بزرگی را رقم زد

رئیــس فدراســیون شمشــیربازی در مــورد شــرایط تیــم ملــی ســابر گفــت: 
لقمه شمشــیربازی همیشــه کوچک گرفته شــده اســت. با این منابعی که 
در اختیارمان قرار دارد اعزام ها ســخت اســت اما از ســوی دیگر نمی شــود 
کاری نکرد. در تهران زیرســاخت ورزشــی نداریم و یکی از معضلات اصلی 
ما اســت. با یک ســالن فرســوده و کوچک نمی شــود اتفاق بزرگی را رقم زد. 
با کمک شــهرداری یا وزارت ورزش به دنبال زیرســاخت مناســب هســتیم.

افشین داوری:

نتوانستم پیشنهاد سرپرستی را رد کنم!

افشــین داوری در مراســم معارفــه خــود بــه عنــوان سرپرســت فدراســیون 
دوو میدانی گفت: »دوســت ندارم کســی را قضاوت کنم. در دوره گذشــته 
کارهــای بزرگــی انجــام شــده و این چراغ را روشــن نگه  داشــته اند. چهار ماه 
تا بازی های هانگژو بیشــتر زمان نداریم و فعلاً تصور مدال ســخت اســت. 
قصــد نداشــتم فعــلاً پســت جدیــدی را قبول کنــم امــا وقتــی دوومیدانی را 

پیشــنهاد دادنــد نتوانســتم مخالفت کنم.«

پاول متئوس وییسکی:

بازیکنان متعهدانه تمرین می کنند

مربــی تمریــن دهنــده تیم ملی والیبال ایران پــس از چند روز تمرین درباره 
شرایط تیم گفت: »نخستین نکته ای که نظر من را جلب کرد، از جان و دل 
مایــه گذاشــتن بازیکنان بود. خوشــحالم که بازیکنان اینقــدر متعهدانه به 
تمرین می پردازند. وقتی از دور تمرینات را تماشــا می کنید به نظر می رســد 
که باید نکاتی را به آنها گوشــزد کرد اما وقتی وارد جریان تمرین می شــوید، 

می بینیــد که بازیکنان بــا آگاهی تمرین می کنند.«

انعکاس اخبار ورزش ایران
چهار شنبه  20 اردیبهشت 1402  سال بیست و ششم  شماره 7300   منهای فوتبال

تیم ملی هاکی روی 
یخ ایران دیروز بعد 
از کسب عنوان نایب 

قهرمانی وارد ایران شد 
و مورد استقبال مردم 
و مسئولان ورزش قرار 

گرفت. دختران ایران در 
حالی به کشور برگشتند 

که در رقابت های 
آسیایی شگفتی ساز 

شدند و تیم های هند، 
قرقیزستان، کویت، 
امارات و سنگاپور را 

شکست دادند اما در 
فینال مقابل تایلند 

نتیجه را واگذار کردند.

ZOOM دستور حمید سجادی برای 
حمایت از هاکی روی یخ

دیر اما لازم
بــا دســتور وزیــر ورزش و جوانــان 
هزینه هــای تیــم ملــی هاکــی روی 
یــخ زنــان پرداخــت می شــود و 
همچنیــن بــه ملی پوشــان پاداش 
داده خواهــد شــد. کاوه صدقــی، 
رئیــس انجمــن هاکــی روی یــخ 
ایــران ایــن خبــر را تأییــد می کنــد 
و می گویــد: »هاکــی روی یــخ 
کمتــر از ۶ مــاه قبــل از فدراســیون 
اســکیت بــه فدراســیون اســکی 
منتقل شــد. به همین دلیل هیچ 
ردیــف بودجــه ای ســال گذشــته 
در فدراســیون اســکی نداشــت. 
بنابرایــن مــا بــا قــرض و کمــک 
بخش خصوصی به این مسابقات 
رفتیــم. زمانی کــه در تایلند بودیم 
آقای ســجادی وزیر ورزش دستور 
داد کــه بــه تیــم پــاداش بدهنــد و 
آقــای پولادگــر معــاون قهرمانــی 
هــم دســتور داد پــول هزینــه ویــزا 
و بلیــت را پرداخــت کننــد. از آنهــا 
تشــکر می کنــم کــه بــه تیــم ملــی 

توجــه می کننــد.«

مناف هاشمی: پرداختی های 14۰1 فدراسیون ها را رسانه ای می کنیم

باید اختلاف ها را کنار بگذاریم
پس از جلسه روز گذشته هیأت اجرایی 
کمیتــه ملــی المپیــک، منــاف هاشــمی 
دبیــرکل کمیتــه در جمــع خبرنــگاران 
حاضر شــد و به توضیح درباره مصوبات 

ایــن جلســه پرداخت.
هاشــمی در ایــن باره گفت: »در جلســه 
هیــأت اجرایــی چهــار موضــوع مطــرح 
شــد. اولین موضوع که بیشــترین وقت 
جلسه را گرفت در مورد اعزام کاروان به 
بازی هــای آســیایی بود. ۳1 تا ۳۲ رشــته 
را کــه نهایــی کرده ایــم، مــورد بررســی 
قــرار دادیــم. طبیعی اســت اختلاف نظر 
کارشناســی باشــد و بــرای جمع بنــدی 
نهایــی دو جلســه داریــم کــه یکــی در 
داخــل کمیتــه ملــی المپیــک اســت. 
چــون پیش بینــی مــا از کســب مــدال بــا 
پیش بینی فدراســیون ها متفاوت است 

بایــد دوباره با این فدراســیون ها جلســه 
بگذاریــم.«

او دربــاره حواشــی ایجــاد شــده پیرامون 
نیــز  ســیون ها  بودجــه فدرا یــع  ز تو
گفــت: »امــروز تصمیــم گرفتیــم تمــام 
پرداختی هــای ســال 1۴۰1 را به صــورت 
شــفاف و با جدول آماده و منتشــر کنیم. 
در فضایــی قــرار داریــم کــه همــه بایــد 
دســت بــه دســت هــم دهیم تــا بهترین 
تیــم را اعــزام کنیــم. امســال دولت به ما 
توجــه کــرده و نســبت بــه ســنوات قبــل 
بودجه بهتری به ما و وزارت ورزش داده 
اســت و بایــد اختلافات را کنــار بگذاریم 
و نظــر اکثریــت را تصویــب کنیــم. چــون 
کاروان مــا کیفــی اســت، طبیعــی اســت 
کــه وزن کاروان بــه ســمت رشــته هایی 

بــرود کــه مــدال آور هســتند.«

هاشــمی دربــاره طولانــی شــدن رونــد 
انتخــاب ســرمربی تیــم فوتبــال امیــد 
نیــز گفــت: »در مــورد ســرمربی قــرار 
شــد کاشــانی و تــاج و قلعه نویــی بــه 
توافق برســند و این مســأله فنی است و 
فدراســیون خودش بایــد تصمیم بگیرد 
امــا خــب تصمیــم نگرفتند. تا بیســت و 
هفتم اردیبهشــت باید ثبت نام نهایی را 
انجــام دهیــم و ما هنوز ثبت نــام فوتبال 
را بــه خاطــر مســائلی کــه وجود داشــت 
انجــام نداده ایــم. آقــای وزیر و دوســتان 
گفتند تا ۲5 اردیبهشــت مهلت دهیم و 
خــود وزیــر ورود می کنــد تا در مــورد تیم 

امیــد بــه جمع بنــدی برســیم.«
او در پاســخ بــه ایــن پرســش کــه کمیته 
بین المللــی المپیــک چــه پاســخ هایی 
نــی  بــه ســؤال های فدراســیون جها

ژیمناســتیک داده اســت نیز گفت: »ما 
پاســخ های خــود را به موقع بــرای کمیته 
بین المللــی المپیــک ارســال کرده ایــم و 
شــرایط کشــور و تیم ما این اســت که با 
فدراســیون جهانــی همســو و به منشــور 
المپیک پایبند باشیم. من نمی دانم که 
پاســخ های مــا قانع کننده بوده اســت یا 
خیــر امــا در طول ســال پیــش می آید که 
چندیــن بــار این چنین گزارشــاتی را از ما 
بخواهنــد. در جلســات بعــدی، رئیــس 
کمیتــه ملی المپیــک و دبیر کمیته ملی 
المپیک توضیحاتی را ارائه خواهند داد. 
۴5 روز فرصــت داده بودنــد کــه هنــوز 
یک هفته از آن گذشــته اســت. این امر 
طبیعــی اســت و بعــد از انتخابــات همــه 
فدراســیون ها از ما به عنوان کمیته ملی 

المپیــک تأییدیــه می گیرنــد.«

پیامدهای یک حضور غرورآفرین

مزد شهامت
وزیــر ورزش بعــد از برگشــت تیــم ملــی 
هاکــی روی یــخ بــه ایــران، دســتور داد 
پــاداش ویژه ای برای بازیکنان و مربیان 
ایــن تیــم در نظــر گرفتــه شــود. محمــد 
پولادگــر، معــاون وزیــر هــم تأکیــد کــرد 
هزینه هــای اعــزام ایــن تیــم کــه توســط 
بچه ها پرداخت شــده بود، تأمین شود.

***
تیــم ملــی هاکــی روی یــخ زنــان ایــران 
بــا حضــور در رقابت هــای قهرمانــی 
آســیا و کســب عنــوان نایب قهرمانــی 
توانایی هایــش را ثابــت کــرد. دختــران 
هاکــی روی یــخ ایــران کــه بــا هزینــه 

شــخصی راهی تایلند شــدند و با کمک 
پخــش زنــده تلویزیونی توانســتند خود 
را نشــان دهنــد؛ حــالا بــا ایــن پیغــام 
مســئولان ورزش مواجــه شــده اند کــه 
وزارت ورزش هزینه هــای مربــوط بــه 
سفرشان را می پردازد. اما آیا همه آنچه 
از ایــن حضــور بــه جا مانــده، برگرداندن 

هزینــه ســفر اســت؟
دختــران هاکــی روی یــخ دیده شــده اند 
و اتفــاق ویــژه ای کــه رقــم خــورده، در 
همین دیده شــدن است. وزارت ورزش 
پیــام تبریک فرســتاده و بابت پرداخت 
هزینه هــای ســفر و البتــه پــاداش ویــژه 
قــول داده و ایــن پاســخ بــه معنــای ایــن 
اســت کــه دختــران در مســیر درســتی 
قــدم گذاشــته اند. اگــر روزی کــه گفتــه 

شــد حامــی ندارنــد، قید حضــور در این 
رقابت هــا را می زدنــد، یا بواســطه اولین 
حضــور از رویارویــی مقابــل حریفــان 
تــرس بــه دل شــان راه می دادنــد، حتماً 
در جایــی کــه امــروز ایســتاده اند، قــرار 

نداشــتند.
بچه هــای تیــم ملــی هاکــی روی یــخ 
یکــی از زیباتریــن رشــته های ورزشــی 
را بــه تصویــر کشــیدند و خانواده هــا و 
نوجوانــان را بــا ایــن رشــته آشــنا کردند. 
البته که تجهیزات این رشته گران است 
و بــه خاطــر قیمــت دلار، تهیــه کردنش 
ایــن روزهــا ســخت شــده؛ امــا همیــن 
حضــور و پخــش از تلویزیــون، می توانــد 
افــراد بیشــتری را بــه ســمت این رشــته 
بیــاورد؛ ضمن اینکه در ســطح کلان تر، 

نــگاه مســئولان تصمیــم گیــر را بــه این 
رشــته تغییر دهد؛ رشــته ای که شــانس 
حضــور در بازی های آســیایی زمســتانی 
و المپیک زمستانی را دارد؛ رشته ای که 
قدمت ۲5۰ ساله دارد اما در ایران عمر 

کوتاهــی دارد.
در اینکه دختران هنوز برای رســیدن به 
سطح اول آسیا، راه زیادی دارند، شکی 
نیســت، امــا اتفاق هایی که افتــاده، کم 
از شــگفتی ندارد. تغییر نگاه مســئولان 
ورزش، ایجــاد نگرش تازه در خانواده ها 
و عمــوم مــردم، رفــع برخــی موانــع برای 
گســترده تر شــدن فعالیت هــا و البتــه 
شــادی کــه بــه مــردم بخصــوص اهالــی 
ورزش و دختران ورزشکار هدیه کردند، 
تنها بخشــی از پیامدهای این حضور در 

رقابت هــای تایلند اســت.
حــالا که تب و تــاب رقابت ها افتاده، 
بیشتر می توان درباره این رشته نوپا 
نوشت و از عشق بچه هایی گفت که 
بدون هیچ حمایتی درخشــیدند. در 
بســیاری از رشــته ها، بودجــه دولتی 
هزینــه می شــود ولــی بــاز تیم هــای 
ملــی نتیجــه نمی گیرنــد امــا در ایــن 
رشــته حمایتــی نشــد ولــی قدم های 
اول خیلی محکم برداشته شد. پس 
در ایــن شــرایط باید اینهــا را دید و به 
دختــران و مربیانــی کــه همراه شــان 
د گفــت؛  یــزا بودنــد، دســت مر
دخترانــی کــه مــزد شهامت شــان 
را گرفتنــد و نبایــد ایــن شــادی را در 

کام شــان تلــخ کرد.

آزاده پیراکوه 
روزنامه نگار


